



MÄLARDALENS
— **STUDENTKÅR** —

LF-Protokoll

LF-sammanträde

2023-05-03

Protokoll fört vid linjeföreningsssammanträde

Protokoll nr XX, 2022/2023

Datum: 2023-05-03

Tid: 16: 15

Plats: Teams

Kallade

Studentkårens representanter

X Nurfer Aslan, (Kommunikatör)

Studentföreningars representanter

- X Rebecca Pada, SpexPack
- Michaela Tens, SpexPack
- Abdumalik Tursunov, MSS
- Martin Söderman, MDF

Linjeföreningars representanter

- X Rebecca Pada, ALF
- Alva Viren, ALF
- Sofia Ljung, Beware
- X Thilde Skamerud, Beware
- X Gustav Kånåhols, Dalo
- Fredrik Nygårds, Dalo
- Erik Masser, Dalo
- Emil Skärås, FBI
- Sirin Chehab Eddine, FBI
- Josefin Persson, Folke
- Sanna Sköld, Folke
- Chantal Brandt, Folke
- Gabriella Domarhed, Folke
- Clara Frank, IMF
- X Ebba Persson, IMF
- X Adam Nyberg, LTD
- X Adrian Swande, LTD
- Ashley Björs, LTD
- Erik Lindfors M.A.C.H
- Anton Adolfsson, M.A.C.H

- X Hamza Hajjar, Mälekon
- X Theodor Hellgren, Mälekon
- X Linn Gustavsson, PPM
- Sebastian Thorildsson, PPM
- Jesper Seiler, PPM
- Sofia Dahlén, Slottets studenter
- Adam Wiman, STATO
- Isak Ferm, STATO
- Robin Schlimme, STATO
- X Isac Eriksson, Stato
- Intza Malin, Stretch
- X Oscar Wennersten, Stretch
- X Fanny Letch, VIPS
- Duaa Mdlool, VIPS

Ständigt adjungerande

- Tommie Hultgren, (Ordförande)
- Enkluun Enkmandakh, (Vice ordförande)
- Lova Libert, (Studentinflytandeansvarig)
- Laila Alias, (Näringslivsansvarig)
- Ida Hultman, (Huvudstuderandeskyddsombud)
- Gyuryeon Yeon (Kommunikatör)
- Jiranan Khamphai (Eventansvarig)

1. Formalia

1.1. Mötets öppnande

16:

1.2. Fastställande av röstlängd

Röstlängd fastställd till 7

1.3. Mötesordförande

Nurfer Aslan

1.4. Mötessekreterare

Nurfer Aslan

1.5. Val av justerare tillika rösträknare för sammanträdet

Nurfer Aslan

1.6. Adjungeringar

1.7. Fråga om sammanträdet stadgeenliga utlysande

1.8. Anmälan av övriga frågor

-Kommunikation

1.9. Fastställande av dagordning

Ja!

1.10. Föregående sammanträdesprotokoll

Kären:

-Nedstängning av G6

-Hjälp med marknadsföring till J3

-Diskussion / överenskommelse om att vara i god tid med att boka monterplatser, föreläsningssalar, beställningar av marknadsföring etc.

SpexPack:

-Varannan tisdag har de lekträffar

- åker och tittar på andras spex

MSS:

- Cobit/bit 31/3 2/4. Fredag - Söndag

ALF:

- Årsmöte i tisdag

- Tre närvarande medlemmar under årsmötet
- Kommer behöva lägga ner om de inte har flera styrelsemedlemmar
- Röstat från förra årsmötet att de ska bli kårförening

BEWARE:

- Har årsmöte nästa onsdag, styrelse ska rösta om kårförening
- Ska åka till romme den 29e

DALO:

- Ny styrelse, nya tag
- Kontaktuppgifterna är samma till styrelse

FBI:

- Årsmöte om två veckor, ska in med ny styrelse
- Håller på göra ett nytt dokument

FOLKE:

- Årsmöte den 28e mars

IMF:

- Arbetsmarknadsdag den 17e mars
- Planerar sittningar
- Planerar att åka till romme
- Vårstämma i maj, rösta in ny styrelse

LTD:

- Hade årsmöte för cirka tre veckor sedan
- Nya poster i styrelsen
- Företagspitch med dalo och mach
- Har pluggstuga varje tisdag eftermiddagar på finnslätten 13-17. Planen är riktat mot robotik, men är öppna för förslag.

MÄLEKON:

- vårstämma i maj
- firar 30 år i mitten av april, kommer ha aktiviteter med event osv.

PPM:

- 40 års jubileum den 25 mars
- Länk till formuläret finns instagram (bio), klicka bio för att komma till biljetten. Går även att köpa på plats
- Halvstämma 19e april

STATO:

- Har haft årsmöte
- Ny styrelse
- Planerar en stato-sittning

STRETCH:

- Ny styrelse
- Planerar hålla badminton för hela skolan (inget datum satt ännu)

VIPS:

- Inval av ny styrelse, nya poster
- Problem med banken
- Åker till romme den 25e med vips i Eskilstuna

2. Rapporter

2.1. Studentkåren rapporterar

- Fullt upp med SFS/SFSFUM
- Hög belastning på sociala medier/email, därav sena återkopplingar/kommunikation

2.2. (SpexPack) rapporterar

- Lekträffar varannan tisdag (jämna veckor, mellan 18-20)
- Tittar på andras spex osv.

2.3. (MSS) rapporterar

-

2.4. (MDF) rapporterar

2.5. (ALF) rapporterar

- Bytt styrelse, ska ha möte snart

2.6. (BEWARE) rapporterar

- Planerar sittning ihop HVV
- Försöker få ihop ett samarbete med styrelse

2.7. (DALO) rapporter

- Implementerar hitract (system) till studentföreningar, för att hantera medlemskap, försäljning etc.
- Pågående projekt i utskott, studentrepresentanter till poster... svårt att hitta representanter, som redan är representanter (värt att ta upp på veckomöte?)
- Sektioner för IDT, pratat om hur man kan bilda en sektion etcetera (pågående, inte riktigt färdigt än)

2.8. (FBI) rapporter

2.9. (FOLKE) rapporter

2.10. (IMF) rapporter

- Åker på konferens i Karlstad
- Vårstämma nästa vecka,, 10 maj
- Bal tillsammans med Mälekon 13 maj

2.11. (LTD) rapporter

- Amazing-race i Västerås
- Fixar med hitract, skapar hitclub där

2.12. (M.A.C.H) rapporter

2.13. (MÄLEKON) rapporter

- Åker på konferens
- Bal 13 maj
- Vårstämma 23 maj
- Varit i kontakt med hitract
- Vill ha brännbollsturnering, slutet av maj? Kommer dyka upp senare

2.14. (PPM) rapporterar

- Halvstämma nyligen, ny vice ordförande
- Funderat på evenemang under våren

2.15. (SLOTTETS STUDENTER) rapporterar

2.16. (STATO) rapporterar

2.17. (STRETCH) rapporterar

- HVV sittning
- Badminton turnering, där alla föreningar får vara med (finns i orbi)

2.18. (VIPS) rapporterar

- ska ha hvv sittningen nästa vecka, ska ha fadder kick-off måndag den 8/5 och prata lite om höstens rookie-p

3. Ärenden

4. Beslutsuppföljning

5. Övriga frågor

- LF önskar ha med ordförande eller vice till LF möten till framtiden (för att få svar på frågor kommunikatör inte kan svara på)
- Vad är meningen med struktur-mötet etc? LF upplever att det bara är massa ord men att det inte händer något i praktiken
- Hur kan Kåren förbättra sin kommunikation gentemot LF?
- Dålig kommunikation och struktur från ordförande/vice, LF anser att man bara lovar och säger massa saker men att det egentligen inte händer något

6. Nästa sammanträde

23 Maj, torsdag, 16:15

7. Sammanträdet avslutande

, Mötesordförande

, Mötessekreterare

, Justerare

, Justerare